
Saxat från Energiföretagen Sverige, tidningen Energi febr. 2018. 

 
Hallå där Bosse Andersson som 
i januari började som VD för 
organisationen Lokalkraft  
 

 

1)     Vad lockar dig med det här jobbet? 

Jag gillar närheten till medlemmarna. Jag 
hade ju förmånen under det senaste året 
att få vikariera som regionchef en tid i 
Skövde. Det var en tid som gav möjlighet 
att ha en nära dialog med en rad 
medlemsföretag. Jag lärde mig mycket och 
jag kände mersmak. Nu får jag möjligheter 
att bygga vidare utifrån denna grund. Och 
naturligtvis är det viktigt att jag också 
känner att mina värderingar och de 35 
medlemmarna i Lokalkraft Sverige har 
likartad syn på framtiden. 

  

2)     Hur ser Lokalkrafts dagsaktuella 
agenda ut, vilka frågor är hetast just nu? 

Det finns för dagen två mycket stora 
frågor att hantera. Dels införandet av en 
elhandlarcentrisk marknadsmodell och 
dels den framtida reglerregimen för våra 
elnätsföretag. Båda frågornas vidare 
hantering och genomförande kommer att 
ha stor påverkan på våra medlemmar och 
de kommer naturligtvis även påverka 
kunderna. Ja sedan finns ju EUs 
vinterpaket, vattenkraften…… 

  

3)     Vad vill du bidra med som ny vd? 

Jag hoppas kunna hjälpa till att göra 
organisationen och medlemmarnas åsikter 
mer publika, vi behöver synas med det 
lokala perspektivet i debatten. Jag tror att 
en viktig del i vårt arbete står att finna i en 
verkligt aktiv medlemsdialog, där vi förmår 
att föra ett öppet och ärligt samtal om vår 
gemensamma framtid. Och jag hoppas 
kunna dra mitt strå till stacken för att hålla 
den diskussionen levande. 


